# GUILI DAYS GUANGZHOU

Validity: 01 Jan 2026 - 31 Dec 2026

FTG6D5NKWLXIN160825KG

**LONGSHENG.YANGSHUO** 



#### DAY 1 Penang - Transit City Guilin

- ➤ Meet at the international airport for your flight to **Guangzhou**.
- Beijing Road Pedestrian Street, one of Guangzhou's most bustling commercial centers.
- Dafo Temple, a Buddhist temple with a thousand-year history.
- After dinner, take train to Guilin.
- \*\* Overnight in Sheraton Guilin Hotel or similar 5 stars

#### DAY 2 Guilin - Longsheng - Guilin

- Longsheng Buni Flower Terraces (cable car ride up and down) (including a dressing performance), famous for its spectacular flower terraces, cascading mountain waterfalls, and ethnic minority customs.
- > Jiawu Waterfall + check-in at the popular Cloud Ladder, a hidden waterfall hidden in a natural canyon, renowned for its clear water, dramatic drop. and surrounding pristine forest. Stepped observation decks suspended on the cliffside or high in the air are perfect for capturing stunning "sky-high" photos.
- Visit a local Red Yao woman's home + sample oil tea and Lanmen wine
- \*\* Overnight in Sheraton Guilin Hotel or similar 5 stars

- Elephant Trunk Hill Scenic Area Guilin's city emblem
- > Xingping Ancient Town, founded in 265 AD (during the Three Kingdoms period), boasts over 1,700 years of history and is one of the best-preserved ancient towns along the Li River.
- Li River Cruise (arrival and departure from Xingping Pier)
- Yangshuo West Street, a millennium-old street merging Chinese and Western cultures, was first built during the Sui Dynasty and boasts over 1,400 years of history. Its modern influx of foreign tourists has given it a unique blend of Eastern and Western styles.
- \*\* Overnight in New West Street International Hotel or similar 5 stars
- \*\*Buni Terraces Gawu Waterfall Scenic Spot is mainly characterized by flower terraces, high mountain waterfalls, Sangjiang River and ethnic minority folk culture. The scenic area is a combination of "strange, dangerous, mysterious and beautiful"

#### DAY 4 Yangshuo

> Silver Cave Scenic Area, a world-renowned wonder of caves, is a typical karst cave formation, traversing 12 peaks. Its crystal-clear stalactites shimmer like silver under the light, hence the name "Silver Cave."

**SIDECAR BIKE RIDE** 

- > Sidecar Bike Ride Experience the Guilin landscape up close (flowers in spring, rice in summer, and golden rice in autumn)
- Night Tour: Yulong River Bamboo Rafting (6-8 person raft) (Night Tour Bonus: Three Sisters Singing Show, Osprey Catching Fish, and Island Adventure)
- \*\*Overnight in New West Street International Hotel or similar 5 stars

## DAY 5 Yangshuo - Guilin Guangzhou

- Li River Cruise (arrival and departure from Xingping Pier)
- Stroll through the Rongshan Lake Scenic Area (Ancient South Gate, the Banyan Tree, the Nine-Curve Bridge, and the Sun and Moon Towers)
- Explore the East and West Alleys, Zhuangyuan Corridor, and Xiaoyao Tower
- > After lunch, take train to Guangzhou
- \*\*Overnight in Guangzhou Mehood Lestie Hotel or similar

DAY 6 Guangzhou - Transit City - Penang

After breakfast, transfer to the airport for departure back home.

\*\*Home Sweet Home





Tour Fare / Departure Date / Flight

\*\*Exclude Tour Leader Tipping

Optional Activities -

Impression of Guilin RMB250 /PAX

Remark: The above itinerary is for reference only. In principle the company will try to keep to the itinerary. However, the final itinerary will be determined by the overseas agent which is subject to change when necessary. Any change or cancellation due to unforeseen circumstances which is beyond the company's control, the company will not be responsible for any extra expenses incurred by you. Deportation or refused entry by the immigration, tour member has to be responsible for any expenses incurred. Local handling agent have reserve the right to make amendment of the itinerary depending with the actual situation, but scenic spot will not be cancellate as listing. Travelers are adviced to purchase travel insurance for travelling period.



# 6 是 桂林广州



Validity: 01 Jan 2026 - 31 Dec 2026

FTG6D5NKWLXIN160825KG

# 广州。龙胜。阳频



#### 第一天 槟城 - 中转城市 ≪≤ 桂林

- (晚餐)
- ▶集合于国际机场,乘搭客机飞往广州。
- ▶广州北京路步行街,是广州最繁华的商业中心之一
- >大佛古寺,一座拥有千年历史的佛教寺庙
- ▶晚餐后,乘坐动车前往桂林。
- \*\*夜宿于桂林喜来登饭店或同级5星

#### <mark>第二天</mark> 桂林 - 龙胜 - 桂林

#### (早午晚餐)

- ▶ 龙胜布尼花海梯田 (缆车上下)(包含梳妆表演),以其壮观的花海 梯田、高山叠瀑和少数民族风情而闻名。
- ▶加乌瀑布+打卡网红云梯,一处隐藏于自然峡谷中的秘境瀑布,以 清澈的水流、壮观的落差和周围的原始森林景观闻名。悬挂于 悬崖边或高空的阶梯式观景台,适合拍摄震撼的"天空之境" 效果照片。
- > 拜访当地红瑶阿嫂家+品尝油茶+拦门酒
- \*\*夜宿于桂林喜来登饭店或同级5星

### 第三天 桂林 - 阳朔

- > 象鼻山景区 桂林市城徽
- ▶兴坪古镇,始建于公元265年(三国时期),距今已有1700多年 历史, 是漓江沿岸保存最完好的古镇之一。
- > 游船漓江一江四湖 (兴坪码头上下)
- ▶阳朔西街,中西文化交融的千年老街,始建于隋朝,已有1400多 年历史, 因近代外国游客聚集而充满中西合璧风格。

#### \*\*夜宿于阳朔新西街国际度假酒店同级5星

一江"为漓江。"四湖"为榕湖、桂湖、木龙湖、衫湖。是桂林 环城水系的重要组成部分。旅客可以乘坐船穿梭于这两江四湖当 中,湖岸风景优美,让人留连忘返,最特别是从两江进入四湖时 因为水位不同,船会进入闸道上升/下降,就好像坐升降机一样。

#### 第四天 阳朔

#### (早午晚餐)

- ▶ 银子岩景区。"世界溶洞奇观"银子岩属典型的喀斯特地貌 溶洞, 贯穿12座山峰, 洞内钟乳石晶莹剔透, 在灯光照射 下如银子般闪耀,故名"银子岩"。
- > 挎斗车骑行 零距离体验桂林山水 (春赏花、夏赏禾、秋 赏黄金稻)
- ▶ 夜游• 遇龙河竹筏漂流 (6-8人筏) (夜游加赠:三姐对 歌、鱼鹰抓鱼、登岛互动探险)
- \*\*夜宿于阳朔新西街国际度假酒店同级5星

#### 第五天 阳朔 - 桂林 ←← 广州 (早午晚餐)

- > 漫步榕杉湖景区(古南门、大榕树、九曲桥、观日月双 塔)
- > 畅游东西巷+状元廊+逍遥楼
- ▶午餐后乘坐动车前往广州
- \*\*夜宿于广州美豪丽致或同级

<mark>第六天</mark> 广州 - 槟城

(早餐)

美丽的家







价钱 / 出发日期 / 航空公司

\*\*不包含领队小费

推荐自费项目:

印象刘三姐或桂林千古情 RMB280/人

备注:上述行程仅供参考,原则上本公司尽量保持行程不变,然而正确行程依据当地接待社按当时的实际情况重新调整后为准。如在非人为或突发情况之下所引 起的行程变动或而外的费用,本公司将恕不负责一切的责任。团员若被移民厅拒绝入境或驱逐出境,一切费用由团员负责。当地旅游社有权根据当地情况及航班 情况调换行程次序,但景点不变。每位旅客受促购买旅游保险。

槟城总公司 (KKKP 0568) Penang Main Office Tel: 04-226 6633

北海分行 (KPL 4350) Butterworth Branch Tel: 04-310 6633

大山脚分行 (KPL 0568/5) Bukit Mertajam Branch Tel: 04-530 6622

亚罗士打分行 (KPL 4348) Alor Setar Branch Tel: 04-771 6633

